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AGENDA 

 

1. Opening en vaststelling agenda 

2. Mededelingen 20 
3. Versterking Medezeggenschap – Volgende stappen 

- In aanwezigheid van Bora Fidan  

4. Vaststelling verslag 

- OV211 d.d. 17-03-2023 

5. Samenstelling Klachtencommissie – Procedure 25 
- ***vertrouwelijke brief COR***1 

6. Rondvraag 

 

Aanwezig van de zijde van de COR: E. Grassiani (Plv. voorzitter COR, online), D. Donner, C. 

Hille (Vicevoorzitter COR), J. Koopmans, N. Naaraat, P. van Leeuwen, L. Schaap, X. Sneek, O. van 30 
Tubergen, N. van Woerden, N. Nagobi-Prins (Ambtelijk Secretaris, verslag)  

  

Aanwezig van de zijde van het CvB: G. ten Dam (Voorzitter CvB), P. Verbeek (Rector magnificus 

CvB) en Mariska Herweijer (Bestuurssecretaris CvB) 

Afwezig met bericht (CvB):  35 
Afwezig met bericht (COR): H. Brand, H. Kjos, G. van der Pol (Voorzitter COR), E. Pasman, E. 

Schinkel   

Afwezig zonder bericht: - 

Gast(en): de heer B. (Bora) Fidan, Coördinator Versterking Medezeggenschap 

 40 
VERSLAG 

 

1. Opening en vaststelling agenda 

Plv. COR-vicevoorzitter Hille opent de vergadering en heet iedereen welkom. Zij deelt mee dat zij 

vandaag de OV voorzit, omdat plv. COR-voorzitter Grassiani online deelneemt aan deze OV. Ook 45 
deelt zij mee dat de COR er twee nieuwe raadsleden bij heeft, namelijk COR-raadslid Van Leeuwen 

en COR-raadslid Hollanders. Zij stellen zich kort voor. COR-raadslid Van Leeuwen komt van de 

FNWI en is PhD-kandidaat. COR-raadslid Hollanders komt van de FGW en is docent Europese 

studies. 

 50 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.   

 

1 Deze brief is n.a.v. het AO van 9 oktober 2023. Deze brief wordt niet gepubliceerd en is enkel bestemd voor/gedeeld met de COR, het 

CvB en de Klachtencommissie UvA. Insteek van de agendering is informerend.  

Datum 
13 oktober 2023 

 
Locatie: 0.21 MH (Spui 21, Amsterdam) en online videoconferentie  
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3. Mededelingen 

CvB 

• Rector magnificus Verbeek neemt aan deze OV deel tot 09:30 uur. Collegevoorzitter Ten 

Dam deelt mee dat als het gaat om de aanwezigheid van de leden van het CvB bij de OV’s 55 
van de COR, in beginsel zij altijd bij de COR aanwezig zal zijn en daarnaast zullen Rector 

magnificus Verbeek en CvB-vicevoorzitter Lintsen elkaar afwisselen waar mogelijk. Bij de 

CSR is Rector magnificus Verbeek de vaste aanwezige en zullen Ten Dam en Lintsen elkaar 

afwisselen. 

• Rector magnificus Verbeek deelt mee dat de COR en de CSR eind vorige maand ter 60 
informatie het tijdpad voor de aanpassing van het beleidskader samenwerking derden en de 

betrokkenheid van de medezeggenschap hebben ontvangen. In dit document is ook de rol 

van de medezeggenschap beschreven. De bedoeling hierbij is om eind november/begin 

december een overleg te hebben over het beleidskader. COR-vicevoorzitter Hille geeft aan 

dat de COR nog te horen gaat krijgen wanneer een extra OV hiervoor zal worden ingepland. 65 
• Collegevoorzitter Ten Dam Deelt mee dat de gezamenlijke Vergadering (GV) deze week het 

instemmingsverzoek concept begroting 2024 heeft ontvangen. Ook heeft het College een 

antwoord gegeven op de niet-instemming van de GV 22|23 op de Kaderbrief 2024. Het 

College gaat graag daarover verder in gesprek. 

• Collegevoorzitter Ten Dam dankt de COR voor de brief over de uitvraag aan de decentrale 70 
raden over de evaluatie van het Docentenbeleid. Dit is heel waardevolle informatie. Zij geeft 

hierbij aan dat het Docentenbeleid op de tafel van de UCLO ligt en het is goed dat de COR 

via het tripartite overleg is aangesloten bij dit overleg2. 

• Rector magnificus Verbeek heeft recent een overleg gehad met de COR en de Centrale 

Promovendiraad (CPC) over vertegenwoordiging van promovendi in de medezeggenschap. 75 
Juridische Zaken (JZ) gaat uitzoeken wat de mogelijkheden zijn om de deelname van 

promovendi aan de medezeggenschap te bevorderen. 

• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat de internetconsultatie van de Wet 

Internationalisering in Balans is afgerond. Tot medio september 2023 kon iedereen zijn 

mening geven over dit wetsvoorstel van onderwijsminister Dijkgraaf. Zij deelt mee dat er 80 
een tijdelijke werkgroep is samengesteld om een impactanalyse uit te gaan uitvoeren op de 

financiële, personele, beleids- en uitvoeringsimplicaties op de UvA. 

• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat afgelopen woensdag Minister Dijkgraaf van OCW 

de Spinoza- en Stevinpremies heeft uitgereikt aan respectievelijk prof. dr. Joyeeta Gupta en 

Prof. dr. Kiers. Gupta is verbonden aan de UvA, FMG en Collegevoorzitter Ten Dam 85 
spreekt haar genoegen uit over deze mooie prestatie. 

COR 

• COR-vicevoorzitter Hille deelt mee dat deze middag de GV een technisch overleg heeft met 

het Centraal Stembureau (CSB) over het voorgenomen plan van het CSB om de 

kiesreglementen te moderniseren. Zij geeft aan dat het onderwerp parallel loopt aan het 90 
dossier over verbetering van de vertegenwoordiging van promovendi in de 

medezeggenschap.  

 

3. Versterking Medezeggenschap – Volgende stappen 

- In aanwezigheid van Bora Fidan  95 
De heer Fidan praat de aanwezigen bij over het dossier versterking medezeggenschap. Hij geeft aan 

dat het vergaderstuk niet veel is veranderd ten opzichte van de vorige versie. Hij geeft aan dat in de 

huidige versie een splitsing is gemaakt over zaken die de medezeggenschap zelf kan oppakken om 

hun positie te verbeteren. Denk hierbij aan het opstellen van statements, jaarverslagen en het 

verspreiden van flyers. Anderzijds gaat het om zaken waarbij de medezeggenschap anderen nodig 100 
heeft om hun positie te versterken. Denk hierbij aan Bureau Communicatie (zowel centraal als 

 

2 UCLO: Universitaire Commissie voor Lokaal Overleg. Het Lokaal Overleg (LO) is het overleg tussen het College van 

Bestuur van de UvA en vertegenwoordigers van de vakbonden die op landelijk niveau met de VSNU de Cao Nederlandse 

Universiteiten afsluiten. 

https://www.internetconsultatie.nl/internationaliseringho/b1
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decentraal). De heer Fidan legt uit dat voordat tot bovengenoemde activiteiten kan worden 

overgegaan, het belangrijk is om te bewerkstelligen dat medewerkers zich betrokken voelen bij de 

organisatie. Pas als daar sprake van is zal de participatie van medewerkers en studenten in de 

medezeggenschap groeien. De heer Fidan illustreert dit aan de hand van voorbeelden.  105 
 COR-raadslid Koopmans vraagt hoe de heer Fidan denkt de ‘ongeïnteresseerden/niet 

betrokken’ medewerkers en studenten te bereiken. De heer Fidan legt uit dat het niet eenvoudig is en 

illustreert dit aan de hand van een casus. COR-raadslid Sneek legt uit dat het vaak geen onwil is dat 

men zich weinig betrokken voelt. Bij de FEB is er momenteel een kwestie en daardoor is er wel veel 

belangstelling en respons. Een bijeenkomst organiseren helpt ook om de aandacht te genereren en 110 
vast te houden 

 Een onderdeel van de aanpak van de heer Fidan is om door middel van het uitzetten van 

enquêtes ook zoveel mogelijk te bereiken. Hij heeft daarvan al de eerste resultaten binnen. Ook geeft 

hij aan dat het belangrijk is om het voorlopige rapport ook te bespreken met decanen en 

afdelingsvoorzitters. In de OV wordt afgesproken dat hij voor een introductie zal zorgen bij decanen 115 
en BC. Daarnaast wil het College ook zelf graag met de heer Fidan in gesprek aan de hand van het 

rapport. 

 Hille geeft aan dat in het voorjaar de OR-verkiezingen eraan komen en daarom komen de 

aanbevelingen van de heer Fidan als geroepen. Het zou mooi zijn als er stappen worden gezet op het 

gebied van communicatie, want bij de OR-FMG dient de communicatie naar de achterban via de 120 
decaan te gaan. 

 Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat er jaarlijks veel aandacht is voor de CSR-

verkiezingen. De zaken die BC voor de CSR heeft bedacht kunnen mogelijk met wat aanpassingen 

ook worden toegepast op de OR-verkiezingen. 

 COR-vicevoorzitter Hille dankt de heer Fidan voor zijn bijdrage. 125 
 

4. Vaststelling verslag OV211 d.d. 17-03-2023  

Het verslag is ongewijzigd vastgesteld. Er zijn geen acties die behandeld hoeven te worden. 

   

4. Samenstelling Klachtencommissie 130 
Dit onderwerp is als vertrouwelijk aangemerkt en zal niet worden gepubliceerd, tenzij de COR en 

CvB bij vaststelling van het verslag anders bepalen. De heer Fidan is gevraagd om de OV te verla-

ten totdat dit onderwerp is besproken. De heer Fidan verlaat de OV om 9:40 

 

Om 9:55 neemt de heer Fidan weer deel aan de OV als gast en toehoorder. 135 
 

9. Rondvraag en sluiting 

COR-raadslid Van Tubergen deelt mee dat hij gisteren het instemmingsverzoek concept begroting 

2024 met veel belangstelling heeft gelezen. Het viel hem op dat de tekst vooral is geschreven vanuit 

het perspectief van de organisatie. Hij betoogt vervolgens dat het beter was geweest als de tekst was 140 
geschreven vanuit het perspectief van de medewerker. Dat wil zeggen vanuit het perspectief van de 

docent, onderzoeker en ondersteuner en dat daarbij wordt afgevraagd wat zij nodig hebben om hun 

werk goed te kunnen doen. Voor studenten ademt de tekst namelijk wel wat zij nodig hebben, maar 

een duidelijke visie voor de medewerker ontbreekt. De manier van werken gaat de komende jaren 

significant veranderen en om daarop in te spelen als organisatie is het van belang dat niet wordt ge-145 
wacht met het ontwikkelen van een duidelijke visie daarover. De UvA dient daarop in te spelen als 

het een aantrekkelijke werkgever wil blijven. COR-raadslid Donner geeft aan dat duurzame inzet-

baarheid ook een belangrijke rol heeft in dit opzicht. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat het 

een interessante discussie is, maar vraagt zich af of genoemd onderwerp in de begroting thuishoort. 

Het is wellicht meer iets voor het Instellingsplan. Daarnaast zou het een idee kunnen zijn om hier-150 
over te sparren tijdens komende CvB-COR-heiochtend. COR-vicevoorzitter Hille geeft aan dat een 

goed idee te vinden en stelt voor dat de COR dit eerst gaat bespreken tijdens een interne vergade-

ring. 

 COR-vicevoorzitter Hille geeft aan dat er bij FMG discussie bestaat over de toepassing van 

de 20% scholarly development. De decaan neemt het standpunt in dat er onvoldoende geld is om de 155 
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toepassing van de scholarly development uit te voeren. Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat er 

sprake is van vastgesteld beleid en dat dient conform te worden uitgevoerd. De OR kan hierover met 

de decaan in gesprek. Indien dit niet tot een oplossing leidt, kan de OR zich wenden tot het College. 

Uiteraard dient desbetreffende decaan daarbij ook in de correspondentie te worden gekopieerd. 

 Raadslid Sneek wil weten of phd’s van de FEB ook in de OR en de COR kunnen. COR-160 
raadslid Donner geeft aan van wel. Dit traject wordt verbeterd onder verwijzing van de mededelin-

gen hierover tijdens deze OV.  

 COR-raadslid Van Woerden geeft aan dat er bij  FNWI problemen zijn met de IT-leveran-

cier Dustin. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat OR-FNWI het best contact kan opnemen met 

de Facultaire Informatie Manager (FIM) van de FNWI. 165 
 COR-raadslid Koopmans signaleert dat promotieplechtigheden steeds meer door emeriti 

hoogleraren worden voorgezeten en dus niet meer door de rector, noch decanen, noch afdelingsvoor-

zitters worden voorgezeten. De reden hiervoor is tijdgebrek. Dit kan problematisch zijn op het mo-

ment dat de plechtigheid niet goed verloopt, want hoe kan iemand worden aangesproken die feitelijk 

niet meer in dienst is. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat de instelling altijd verantwoordelijk 170 
is. 

 COR-raadslid Van Woerden haalt de GV-kwestie aan over het onderwijskwaliteitsbeleid. 

Hij geeft daarbij aan dat het een punt van aandacht is, dat in het document waarop de GV om feed-

back is gevraagd – dat de docent centraal staat op 1 pagina, maar dat daar vervolgens geen woord 

meer in het document dat veel pagina’s telt over wordt gerept. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt 175 
dat het daarom van belang is dat de GV de feedback op papier zet zodat daar mee aan de slag kan 

worden gegaan. 

 

Plv. COR-voorzitter Hille dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering om 10:15 uur. 

 180 
De 218e Overlegvergadering vindt plaats op vrijdag 15 december 09:00-11:00 uur, hybride  

 

Geen openstaande actiepunten  

 


